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DURANT EL MES DE NOVEMBRE
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CONSTRUCCIONS I PROJECTES BAEMA, S.L.

C/ SANT MIQUEL, 31 - SOT.
C/ ESTANY DEL MONESTIR, 6

T. 605 39 17 14
baema@hotmail.es

AGENTE DE PROXIMIDAD

CAN MAIOL-COLEGIOS 159.000 €
Terreno de 150m2 para poder hacer 
bloque pisos de 3 viviendas, una de 
ellas duplex + 3 plazas parking, 3 
trasteros y terreno comunitario.

CAN MAIOL 125.000 €
Parcela 200m2 bien ubicada al lado 
de colegio y Caprabo. Ideal para 
adosado. 

CAN FALGUERA 129.000 €
Parcela en Palau, 450m2 plana y 
bien orientada. 

CAN ROVIRA (Lliçà M.) 299.000 €
Casa 270m2 en parcela 800m2, 4 
hab, 2 baños, garaje alto para furgón 
y piscina. Cerca colegio, CAP, y 
supermercado. Todos los servicios.

PALAU
Alto estanding, 350m2 en parcela de 
790m2, 7 hab, 5 baños, jardín con 
barbacoa, Perfecto estado. 

PALAU -URB. EL CASTELL- 349.000 €
Casa 195m2 6 hab, garaje, terraza y 
jardín. Ideal para 2 familias. 

575.000 €

CAN FALGUERA
Alto standing 402m2 en parcela de 
670m2, 4 hab, 3 baños, comedor 
60m2. Vistas fantásticas. 

489.000 €

LA PINEDA
Casa 160m2 en parcela de 400m2, 3 
hab, 3 baños, barbacoa y zona de 
piscina, totalmente actualizada. 

PARCELAS DE 400M2. VIVIENDAS COMPUESTAS DE:
• Planta baja: comedor, cocina (opción a independizar), suite en planta (opción a hacer garaje) y baño de cortesía. 
• Primera planta: 4 dormitorios (2 dobles y 2 individuales), 1 baño completo.
ACABADOS EXTERIORES: LA PISCINA. ENTREGA EN 12 MESES.

429.000 €

PALAU CENTRO
2 CASAS + 2 LOCALES, 600m2. 
Jardín, pozo y piscina. 
Se vende todo junto. Posibilidad de 
4 escrituras. OPORTUNIDAD. 

555.000 €

CAN RIERA
Casas 4 vientos 180m2 en parcela de 
610m2, 4 hab, 2 baños, terraza y 
jardín.

289.000 €

LA SAGRERA 389.000 €
280m2 a 3 vientos, 2 plantas, garaje, 
boardilla, 4 hab, 2 baños completos.

CAN FALGUERA 389.000 €
Casa en venta por planos, 3 hab, 2 
baños, acabados a escoger. 
Entrega en 12 meses.

CENTRO 333.000 €
Casa 140m2, 4 hab, 2 baños con 
bañera hidromasaje en 1ª planta, 
terraza 20m2 + jardín 100m2.  

PALAU CENTRO 290.000 €
Dúplex grande 135m2, 4 hab, 2 
baños, ascensor, 2 terrazas 
(60m2+10m2). Buenas vistas y 
muy soleado. 

PALAU

C A N  FA L G U E R A

175.000 €
Piso 65m2, 2 hab, 1 baño, piscina, 
barbacoa y trastero. Reformado. 

PALAU 159.000 €
Piso 60m2, 2 hab, cocina, baño 
compl., terraza, parking y trastero, 
con piscina y jardín comunitario.

SERVEI DE TAXADOR AUTORITZATVols saber el preu de la teva propietat ??

OBRA NUEVA - VENTA POR PLANOS - ACABADOS A ESCOGER

398.000 € / 428.000 €



Malgrat les desavinences del govern de la Generalitat de 
Catalunya, l’esperit del Primer d’Octubre continua intacte i a 
PsiP i arreu del país, es va celebrar amb total llibertat i amb les 
mateixes ganes del primer dia. D’aquesta manera, novament la 
ciutadania dona una lliçó de força i ganes als governants de la 
nació.

Commemoració de l’1 d’Octubre a la vila
A la vila, la gent que va voler celebrar i commemorar la 
jornada es va aplegar davant de l’Institut Ramon Casas i Carbó, 
punt de partida de la manifestació d’enguany, on va acabar 
aquell memorable dia amb el recompte de vots. Des d’allà, la 
manifestació es desplaçar fins a la Plaça de l’1 d’Octubre amb 
les habituals crides de llibertat, d’independència i de no oblit.

Una vegada a la Plaça, els assistents van poder fer el logotip «1-
O» amb flors, concretament pensaments de color groc. A més, 
es va poder escoltar un breu àudio del que va passar aquell dia 
de 2017.

Seguidament, es va llegir un manifest de recordatori i 
reivindicatiu, consensuat amb la Comissió organitzadora.

A continuació, palauencs i palauenques van plantar una olivera 
amb un missatge a les arrels. Malauradament, alguna persona 
o persones incíviques ja l’havien escapçat i tallat a l’endemà.

Més tard, els músics «Palau Música Llibertat» van amenitzar 
l’acte amb cançons que tots vam cantar. Finalment, el Cant dels 
Segadors va cloure l’acte i es van repartir els pensaments entre 
els assistents.

La jornada a la capital
La celebració de la jornada del Primer d’Octubre a Barcelona 
es va realitzar a la tarda a l’Arc de Triomf, concretament al 
Passeig de Lluís Companys. Segons la Guàrdia Urbana, uns 
11.000 assistents van participar a l’acte, entre ells, alguns dels 

palauencs i palauenques que al matí s’havien manifestat a la 
Plaça de l’1 d’Octubre.

Prèviament, l’ANC amb la nova presidenta, Dolors Feliu, que 
substitueix a Elisenda Paluzie, va commemorar l’1-O amb un 
mur d’urnes per simbolitzar la distància entre la gent.

Entre els assistents, diferents representants polítics i també 
del món cultural, com, per exemple, el ja exvicepresident, Jordi 
Puigneró, Marta Vilalta, Dolors Sabaté o Lluís Llach.

La presidenta de l’ANC va fer una crida per organitzar una gran 
conferència nacional per la independència. Per la seva part, el 
president d’Òmnium Cultural, Xavier Antich, va fer una crida a la 
unitat de totes les forces polítiques.

També va participar a l’acte a l’Arc de Triomf l’expresident de 
la Generalitat, Carles Puigdemont, que ho va fer de manera 
telemàtica. Puigdemont va fer una crida a la unitat de 
l’independentisme i va reivindicar una taula de negociació «a la 
qual hem d’estar enganxats: la de Junts, ERC i la CUP».

L’acte va cloure amb el Cant dels Segadors.

La trencadissa
Com a contrapunt a aquesta jornada de reflexió, d’unitat i 
de reivindicació, el passat 28 de setembre Pere Aragonès va 
destituir el vicepresident Jordi Puigneró i va abocar Junts a 
decidir sobre la permanència al Govern de la Generalitat.

El president va fulminar el vicepresident de l’executiu arran del 
xoc al Parlament motivat per la qüestió de confiança i després 
d’una llarga jornada de tensió a Palau: «És un pas que em dol». 
Aragonès va justificar la destitució de Puigneró i la va vincular 
a la necessitat de dotar d’estabilitat el Govern. «En moments 
difícils és imprescindible acompanyar la ciutadania i traslladar-li 
seguretat, oferir-li la confiança necessària, alçar el cap i avançar. 
Les desconfiances no ajuden a complir aquest objectiu». El 
president va remarcar que la seva responsabilitat «és pensar 

Enguany, la diada de l’1-O s’ha celebrat en un marc de trencament polític i de 
canvi de govern, el qual no afavoreix l’estabilitat social i política, ni l’esperit 
d’unitat en el camí per a la independència del poble català. Això sí, malgrat 
aquesta desunió governamental, el pacte de govern a nivell local entre ERC i 
JxPsiP-Junts continua viu i assegura la governança fins al final de la legislatura.

alzinapalau.catalzinapalau.cat

JMP 15·10·2022
Font: ANC / CCMA

LA REIVINDICACIÓ DE LA JORNADA DEL PRIMER    D’OCTUBRE ES 
DESENVOLUPA EN UN MOMENT DE CONVULSIÓ    POLÍTICA A CATALUNYA
> Foto: ANC
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ESCANEJA EL CODI QR,
VES AL WEB O
ENVIA UN E-MAIL A
info@alzinapalau.cat

SUBSCRIU-T’HI JA!!!

L’ACTUALITAT,
CADA SETMANA

EN FORMAT DIGITAL

Encara no 
t’has subscrit

a la NEWSLETTER ?

sempre en el bé comú, i la ciutadania necessita institucions 
i governs estables, que estiguin al 100% al seu servei», i va 
apuntar que això no és «compatible» amb la qüestió de 
confiança reclamada per Junts.

La reacció de Junts
A la mitjanit, Carles Puigdemont va mostrar el seu suport a 
Puigneró, a qui va agrair la «lleialtat a Catalunya».

Pocs minuts mmés tard, Junts va emetre un comunicat en 
què considera un «error històric» el cessament de Puigneró 
perquè «posa en perill» el projecte independentista. Segons el 
partit, es «vulnera» l’acord de legislatura. A més, la formació va 
comunicar que es reuniria l’executiva per decidir si accelerar o 
no la sortida del Govern.

La decisió de l’executiva va ser clara: tots els consellers de Junts 
van posar el càrrec a disposició del president.

El nou Govern
Davant de la decisió presa per l’executiva de Junts, consellers 
que caldrà remodelar, incloent-hi el Departament de Polítiques 

LA REIVINDICACIÓ DE LA JORNADA DEL PRIMER    D’OCTUBRE ES 
DESENVOLUPA EN UN MOMENT DE CONVULSIÓ     POLÍTICA
> Foto: ANC



Digitals i Territori que dirigia l’exvicepresident Jordi Puigneró 
cessat.

El passat 10 d’octubre, el Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya —DOGC— va publicar el nomenament dels nous 
consellers que configuraran el nou govern en solitari d’ERC:

• Economia i Hisenda: Natàlia Mas i Guix

• Acció Exterior: Meritxell Serret i Aleu

• Recerca i Universitats: Joaquim Nadal i Farreras

• Territori: Juli Fernández i Olivares

• Salut: Manel Balcells i Díaz

• Drets Socials: Carles Campuzano i Canadés

• Justícia, Drets i Memòria: Gemma Ubasart i González

També es van produir canvis a 3 Conselleries: Acció Exterior 
deixa de tenir al nom Transparència i Govern Obert que passa 
a altres departaments; Justícia incorpora al nom Drets i 
Memòria per remarcar que són competències prioritàries pel 
govern que ja tenia aquest Departament; i Territori deixa d’estar 
vinculat a Polítiques Digitals, competències que aniran a altres 
departaments on es creu que poden encaixar millor.

El Pacte de Govern a PsiP
Afortunadament, la trencadissa convulsa que ha canviat 
l’executiu de la Generalitat, no tindrà cap afectació a nivell 
local. Així ho va manifestar a aquesta redacció un membre del 
Govern, i que mantindran el pacte fins al final de la legislatura.

Recordem que, des de l’inici, ERC i JxP-Junt van fer un Pacte de 
Govern per tal de governar amb entesa i estabilitat en tots els 
àmbits, que va culminar el febrer de 2020 amb el Pla d’Actuació 
Municipal 2020-2023, full de ruta de l’executiu local.

> Foto:  ACN
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OBERT: 
de dijous a diumenge migdia, 

divendres i dissabte nits.
Dilluns, dimarts i dimecres tancat.

Facilitat d’aparcament per 
a cotxes i ciclistes

Zona reservada per a les 
seves bicicletes

RESTAURANT
Cuina tradicional amb 
productes de qualitat

T’hi esperem!! 
Av. Folch i Torres, 8 · 08184 PALAU-SOLITÀ I PLEGAMANS · Reserves:  93 863 94 70 | 625 474 896 · marianocanfalguera@hotmail.com

d i n a r s  d ’ e m p r e s a

Segueix-nos a     :RestaurantCanFalguera

COM ESTÀ HO DELS 
350.000 EUROS?

Els veïns que viuen més a prop dels actes de la Festa Major, 
han demanat ajuda a l’AVV Can Cortès, i aquesta Associació 
entén perfectament el seu malestar, ja que portem molts anys 
lluitant pel nostre dret a poder descansar sense que, fins ara, 
haguem trobat la menor empatia per part d’un ajuntament que 
sembla que tampoc te cap interès en millorar la vida d’aquests 
veïns.

Hi ha veïns que han hagut de patir 5 nits sense dormir, amb 
el perill d’accident que comporta haver de conduir per anar a 
treballar sense haver dormit ni descansat ni una sola hora per 
l’exagerat soroll de la música, i ara ens demanen ajuda.

Davant aquesta realitat, la nostre AVV fa una crida a tots els 
veïns de Palau-solità i Plegamans i els demana la seva solidaritat, 
ja que en aquest aspecte, el govern municipal és indiferent a 
les nostres justes reivindicacions i li dona mes importància als 
botellots que a la vida humana, permetent incomplir els nivells 
de decibels, els horaris de tancament d’actuacions i la barra 
lliure fins que és retiri el darrer client per la seva voluntat.

A aquesta AVV li fa molta pena que el govern municipal prioritzi 
i li doni mes importància als botellots que al descans de les 
persones que se l’han de jugar quan van a treballar en cotxe 
sense haver pogut descansar.

AVV Can Cortès

EL BOTELLOT PER 
DAVANT DE LES 
PERSONES

alzinapalau.catalzinapalau.cat

AVV Can Cortès
12·10·2022

Ara que els partits polítics ja han començat la 
campanya de presentació dels seus candidats a ocupar 
la cadira de batlle per 4 anys més, i els que governen 
ens expliquen els grans èxits assolits, i els que aspiren 
a governar ens explicaran tot allò que faran, seria 
bo que algú expliqués als veïns com està el tema de 
l’estafa dels 350.000 euros que algun pispa ens va 
robar a primers de l’any passat, fent-se passar per un 
proveïdor de l’Ajuntament i aconseguint que aquest li 
transferís al seu compte en lloc de fer-ho al compte 
bancari dels proveïdors reials.

Se’ns va dir que s’havia constituït una comissió interna 
d’anàlisi on participa govern i oposició i que el cas 
s’havia posat en mans de la justícia per tal d’aclarir qui 
ho havia fet i mirar de recuperar els diners estafats.

La confiança de la gent en un polític es guanya per 
l’eficàcia en la gestió que determina la intenció del vot, 
pel que seria interessant saber com està, a hores d’ara, 
el cas.  

• S’han identificat els lladres?

• S’han recuperat els diners?

• Quines partides s’ha deixat d’executar per eixugar 
aquesta pèrdua?

• Com pot ser que ningú s’adonés que allò era una 
estafa fins que els proveïdors van reclamar no 
haver cobrat al seu venciment?

Respostes sinceres a preguntes com aquestes per part 
de l’equip de govern i de l’oposició com integrants de 
la Comissió Interna d’Anàlisi són més que oportunes 
perquè la ciutadania pugui valorar la fiabilitat de les 
mans en qui pensa dipositar la confiança i el vot per 
gestionar els diners de tots.

Medir Alfonso

alzinapalau.catalzinapalau.cat

M Alfonso
11·10·2022
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P A L A U - S O L I T À  I  P L E G A M A N S

LA VOZ DE NUESTROS AFILIADOS: JUAN LUÍS TRILLA SALINAS
Los que hemos vivido la transición, encontramos a faltar el espíritu de concordia y la voluntad 
de acuerdo de los primeros años de la democracia. La corrupción, la utilización del poder 
para �nes partidistas, la falta de respeto a las minorías, el deterioro de la separación de 
poderes, la mentira sistemática de nuestros dirigentes, la pérdida del sentido de servicio a la 
comunidad en su conjunto y la doble moralidad de muchos políticos, hace que exista un 
desencanto general hacia la política y los políticos. 

El deterioro de la política en general y el «procés», en particular, me llevaron a unirme a 
Ciudadanos, convencido que en su «ADN» estaban los elementos para cambiar las cosas y 
devolver el protagonismo a las personas, independientemente de su ideología y condición 
personal.

ciudadanospalau@gmail.com 

Andrés Martínez  670 335 725
Juan Martínez  687 845 857

Cs_Palau @Cs_Palau CsPalau

¿Quieres hacerte simpatizante de nuestra agrupación y recibir información sobre nuestras actividades? 
Contacta con nosotros en alguno de los teléfonos del pie de página, envía un correo a nuestra dirección o 

regístrate como simpatizante en la web de nuestra formación política: https://www.ciudadanos-cs.org

EL PARLAMENT DENIEGA LA RE-CALIFICACIÓN DEL POLÍGONO INDUSTRIAL LLEVANT II 

La votación en el Parlament deja en falso al equipo de gobierno de Palau, al no aceptar el cambio de cali�cación 
urbanística de los terrenos industriales del Polígono Llevant II.

El pasado 21 de septiembre, la comisión de Territorio del Parlament de Catalunya, desestimó la modi�cación de la 
cali�cación urbanística de los terrenos sobre los que está previsto construir el polígono Llevant II, manteniendo 
dicha cali�cación en contra de la propuesta en contrario presentada por un grupo parlamentario. Este proyecto fue 
inicialmente aprobado por el equipo de gobierno y, posteriormente, suspendido tras un cambio de opinión del 
mismo.

En consecuencia, sigue vigente el riesgo de compensación de 12 millones de euros, al Institut Català del Sol, por 
gastos previos de adquisición, estudio y proyecto, si no se tira adelante su construcción.

Ciudadanos Palau nos opusimos 
en su momento a esta paralización, 
al considerar débiles y poco 
consistentes los argumentos 
presentados para cancelar el 
proyecto, y considerar un riesgo el 
coste de la compensación que 
tendríamos que pagar al Institut 
Català del Sol.

11publicitatpublicitat | punt de vistapunt de vista



CAMÍ REIAL, 132
08184 Palau-solità i Plegamans

       93 394 85 42 -      93 394 85 47
palau@asesorstc.com
WWW.ASESORSTC.COM

Els teus assessors des de 1987 a Palau,

en temes fiscals, laborals,

comptables i jurídics

  

PER A PARTICULARS, AUTÒNOMS I PIMES

La primera sessió plenària després de les vacances, celebrada 
el passat 29 de setembre, va replegar tots els regidors de 
l’Ajuntament de manera presencial en una jornada de poc més 
d’una hora per tractar els temes més importants de l’últim curs 
polític d’aquesta legislatura..

Ordre del dia: punts destacats

#. La modificació de crèdit núm. 19, de suplement a càrrec de la 
Incorporació de Romanent Líquid de Tresoreria per a Depeses 
Generals [IRLTDG], va ser aprovada per majoria amb l’abstenció 
del PSC.

Les aplicacions afectades pel suplement són: despeses de la 
Policia Local, el Servei d’Atenció als Usuaris, el subministrament 
de gas d’edificis municipals, campanya Comerç i Turisme, 
la il·luminació del Nadal, les Atencions Socials d’urgència, la 
participació ciutadana, els camins escolars, i la coberta de la 
Masia de Can Maiol. Aquestes aplicacions comptaran amb un 
increment de 385.655,55 euros procedents del romanent de 
la Tresoreria.

#. El document únic de Protecció Civil, que estableix el marc 
per prevenir i controlar els riscos sobre les persones i els 
béns i donar resposta adequada a situacions d’emergència del 
municipi, atès que el municipi compta amb diversos plans de 
protecció de Catalunya, va ser aprovat per unanimitat.

#. La modificació del Reglament Municipal de Participació 
Ciutadana per a la seva adaptació a la situació actual del 
municipi, novament va ser aprovada per unanimitat.

Recordem que el Reglament va ser aprovat definitivament 
al setembre de 2019. Actualment s’ha trobat la necessitat 
de modificar la tramitació de l’article 8, corresponent a 
les iniciatives ciutadanes per tal de concretar preceptes 
indeterminats i simplificar la tramitació.

#. Es va donar compte de la resolució d’incorporació del quadre 
sancionador propi de l’Ordenança Municipal de Circulació i 
Seguretat Viària de l’Ajuntament que, com recordarem, l’última 
modificació es va aprovat al novembre de 2021.

#. Mentre que el Pla de Millora Urbana del Camí Reial [PMU 07] 
va ser aprovat per majoria, amb l’abstenció de Primàries, el Pla 
de Millora Urbana de les finques del carrer Joan Maragall 15-21 

Una nova modificació de Crèdit, l’aprovació inicial del document únic de Protecció Civil, la modificació del Reglament de 
Participació Ciutadana, el quadre sancionador de l’Ordenança de Circulació i Seguretat Viària, PMU i POUM, l’aprovació 
definitiva canvi de forma de gestió del servei públic d’abastament d’aigua, i la ILP del moviment RegularizaciónYa per 
a una regularització extraordinària de persones migrants a l’estat espanyol, com a temes destacats.

L’APROVACIÓ DEFINITIVA DE LA GESTIÓ DIRECTA  DE L’AIGUA I LA 
REGULARITZACIÓ DE MIGRANTS A DEBAT AL PLE  DE SETEMBRE
L’APROVACIÓ DEFINITIVA DE LA GESTIÓ DIRECTA  DE L’AIGUA I LA 
REGULARITZACIÓ DE MIGRANTS A DEBAT AL PLE  DE SETEMBRE

12 notíciesnotícies | políticapolítica



GAUDEIX DE LA NOSTRA TERRASSA

Industria, 9  Pol. Ind. La Borda 
08140 CALDES DE MONTBUI

T. 930 236 742 
Reserves 651 900 192

ESMORZARS DE FORQUILLA

Menú esmorzar brasa des de 6€

Menú diari 
Carta els caps de setmana

i festius
 

Arrossos i fideuàs,
cargols a la llauna

Cuina de mercat amb
productes de 

temporada

DISPOSEM DE PUNTS DE RECÈRREGA DE
VEHICLES ELÈCTRICS PER ALS NOSTRES CLIENTS

NOU HORARI
de dimarts a dijous de 5:30 a 16h

divendres i  dissabtes de 5:30 a 16h
i de 20 a 23h.

Diumenge i dilluns
tancat per descans del personal

i del carrer Montserrat Roig 16-32 a Can Llonch per corregir un 
error de gàlib, va ser aprovat per unanimitat. La modificació del 
POUM per l’equipament al carrer Dr Fleming, destinat a Tanatori 
públic, va ser aprovada per majoria, amb el vot en contra del 
PSC i de Cs.

#. El canvi de forma de gestió del servei públic d’abastament 
d’aigua, en la proposta definitiva després de tombar les 4 
al·legacions presentades pel PSC, va ser aprovat per majoria, 
novament amb el vot en contra del PSC i de Cs.

Tant Cs com els socialistes van mantenir la seva postura en 
contra d’aquest sistema de gestió directa del subministrament 
de l’aigua, tal com van indicar al mes de juny. 

Andrés Martínez, portaveu de Cs va deixar clar que «el número 
de votos, la división de criterios de los vecinos al respecto, y la 
cercanía de las próximas Elecciones Municipales y el riesgo 
de cambio de Gobierno son motivos para no aprobar en este 
momento del cambio de sistema de gestión del agua».

Per la seva banda, Marc Sanabria, portaveu dels socialistes 
va refermar les 4 al·legacions presentades, argumentant que 
«continuem veient errors en la memòria».

Ordre del dia: mocions
#. L’única moció de la sessió plenària, la presentada per 
ERC, JxPsiP-Junts, amb l’adhesió de Primàries, relacionada 
amb la Iniciativa Legislativa Popular [ILP] del moviment 
«RegularizaciónYa» per a una regularització extraordinària 
de persones migrants a l’estat espanyol, va ser aprovada per 
majoria, amb l’abstenció del PSC i el vot en contra de Cs.

Núria Solà, portaveu de Primàries, va felicitar la gent vinculada 
a la ILP i va titllar d’«inacceptable» el que estava fent diferents 
estats europeus, incloent l’estat espanyol amb les polítiques de 
regularització dels migrants.

Segons Cs, aquesta regulació «no es de competencia a nivel 
municipal». A més, «no podemos tomar decisiones en base a 
otros países, donde actúan mafias».

Per la seva banda, el PSC va defensar la reforma de la Llei 
d’estrangeria en la que està treballant el govern central.

Segons la regidora d’Acció Social, Patrícia Freire, les polítiques 
relatives als migrants «sí que són de competència local». 
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L’agrupació local del PSC Palau-solità i Plegamans ha tornat a 
depositar la confiança en Marc Sanabria, per unanimitat, com 
a candidat socialista a l’Alcaldia de Palau-solità i Plegamans 
durant l’assemblea celebrada el 27 de setembre.

Sanabria va començar la seva intervenció després de la votació 
amb unes paraules d’agraïment a tota l’agrupació per l’aval 
rebut i per l’esforç realitzat aquests darrers anys per visibilitat 

l’alternativa de bon govern que representa el PSC, «em presento 
davant aquesta assemblea com a candidat a representar al PSC 
per responsabilitat, amb l’objectiu d’assentar el nou camí que 
el PSC va començar el 2019 i que ens va portar a obtenir els 
millors resultats electorals des del 2003, malgrat no revalidar 
l’alcaldia». Som plenament conscients dels «desafiaments 
socials, econòmics i mediambientals que haurà d’afrontar la 
nostra vila en les pròximes dècades», va afegir el candidat 
socialista.

Entre altres temes, Sanabria va destacar la importància de dotar 
de més seguretat als barris, eradicant pràctiques incíviques i 
evitar les ocupacions il·legals d’habitatges; treballar per tenir el 
municipi net de brutícia i pintades i amb voreres accessibles; 
una recollida d’escombraries adaptada a les realitats dels 
barris i fàcil per a les famílies; un nou espai per a la gent gran 
on trobar-se; generar oportunitats laborals, facilitats d’accés a 
l’habitatge i una oferta d’oci atractiva per a la gent jove; protegir 
les famílies, especialment les més vulnerables; disposar d’un 
equipament esportiu amb piscina que sigui competitiva i 
sostenible; potenciar la mobilitat sostenible a Palau però també 
la facilitat d’aparcament al centre; i disposar de parcs infantils 
diversos, per a totes les edats, i que siguin un espai de referència 
pels nens i nenes.

Sanabria va finalitzar l’acte demanant el recolzament dels 
militants i simpatitzants per tal de continuar treballant per «un 
Palau que ambicioni progrés i que generi oportunitats; un municipi 
amb uns carrers segurs, nets i amables i que, sens dubte, ofereixi 
un projecte de futur als seus joves i qualitat de vida als seus 
grans. Tornar, en definitiva, a fer avançar Palau».

El candidat del PSC
Nascut l’any 1989, és llicenciat en Publicitat i Relacions 
Públiques per la Universitat Autònoma de Barcelona. 
Actualment és portaveu del Grup Municipal del PSC i cap de 
l’oposició a l’Ajuntament. Compagina les seves responsabilitats 
al consistori amb la seva feina profesional al sector públic. És 
Primer Secretari del PSC de Palau-solità i Plegamans des del 
març de 2012. Ha sigut durant el període 2017-2019 Conseller 
Comarcal del Vallès Occidental.

L’actual cap de l’oposició a la vila es escollit candidat 
socialista amb l’objectiu de recuperar una vila que 
ambicioni progrés i que generi oportunitats.

MARC SANABRIA 
REVALIDA COM A 
CANDIDAT DEL PSC A 
L’ALCALDIA DE PSIP
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El passat 21 de setembre, la Comissió de Territori del Parlament 
de Catalunya va portar a votació una proposta de resolució 
presentada pel grup dels Comuns. La proposta recollia 
diverses demandes històriques sobre Gallecs i, en particular, 
es demanava la paralització del Polígon de Llevant i la inclusió 
d’aquests terrenys al espai protegit del parc.

Tot i les esmenes presentades, el resultat de la votació va ser la 
de rebutjar la proposta en la seva pràctica totalitat. Només es 
van mantenir alguns dels punts, entre ells, el de la creació d’una 
comissió mixta entre l’INCASOL, l’Ajuntament i la Plataforma 
Cuidem Gallecs - Salvem Palau, per tal de continuar buscant 
una solució al conflicte.

Els vots favorables a la proposta van ser d’ERC, Comuns i CUP. 
Els  vots contraris els van emetre PSC, Junts i Cs.

La Plataforma va compartir que «aquest pas enrere no farà que 
s’aturi la lluita contra el desenvolupament del polígon, d’acord 
amb el sentiment majoritari dels veïns i veïnes de Palau». A 
més, «properament, treballarem les pròximes passes a seguir, 
començant per reunir-nos amb els grups d’ERC i Junts del 
poble, per a mirar d’entendre els canvis que s’han esdevingut en 
referència a trobades anteriors».

La proposta presentada pel Comuns per a la paralització 
del polígon de Llevant i inclusió a l’espai protegit de 
Gallecs va ser tombada amb els vots en contra del PSC, 
Junts i Cs.

LA PARALITZACIÓ DEL 
POLÍGON DE LLEVANT, 
TOMBADA EN LA 
PRIMERA VOTACIÓ AL 
PARLAMENT
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> Quan temps fa que és president de la Penya Barcelonista de 
PsiP?

Fa 13 anys que sóc president, des de la mort  d’en Josep Mas 
durant uns quants mesos.

> Però vostè va ser un dels fundadors?
Sí, la Penya es va estar preparant al llarg d’uns quants mesos 
fins que la vam poder fundar. El primer president va ser el Sr. 
Josep Vivancos, que també era en aquell moment el president 
de la UE Sant Andreu. Jo vaig estar com a Vicepresident. 
Quan ens va deixar en Josep Mas va ser quan vaig agafar la 
presidència.

> La seva afició futbolística i passió pel FC Barcelona, es pot dir 
que li ve de «fàbrica»?

Doncs sí, el meu pare, encara me’n recordo, ens posava la 
samarreta del Barça que, en aquella època era un habitual de 
la «Copa de Ferias», famosa fins que es va acabar l’any 1971. 
Vaig començar a estudiar als Salesians de Sarrià, al costat 
de l’antic camp del RCD Espanyol, i ens donaven entrades per 
anar a veure els partits. Va ser l’època en que va venir per 
primera vegada a jugar al Barça en Johan Cruyff, l’any 73. Des 
de llavors, no he deixat d’anar al futbol fins a aquests últims 
anys. Fa més de 30 anys que sóc soci del Club.

> Amb quants membres o socis va començar la Penya?
Quan es va fundar, la normativa ens obligava a que hi hagués 
un mínim de 40 socis, crec recordar. La veritat és que vam 
pode aconseguir els socis gràcies al Sr. Josep, que era molt 
actiu.

> Quin és el finançament de la Penya? Alguna subvenció?
Finançament? Cap. Anteriorment, fèiem una activitat molt 
important, que era el concurs de dibuix de les Nadales de la 
Penya, on totes les escoles ens ajudaven molt. Un parell de 
mestres, en Paco i l’Angelines, jubilats fa temps, movien el 
tema i s’implicaven molt, a l’igual que els col·legis. N’havíem 
tingut més de 400 participants en les bones èpoques, fet 
que ens permetia tenir una petita subvenció per part de 

l’Ajuntament. Els últims anys, això ha quedat tallat: canvis de 
directors a les escoles i la col·laboració ja no és la mateixa. La 
Penya s’abasteix, principalment, dels socis.

> I de la loteria de Nadal, què em diu?
La loteria, els darrers anys ens està ajudant molt, i això que 
només ingressem el marge de la comissió, 50 cèntims per 
papereta. Intentem que estigui ben repartida i vendre el 
màxim possible perquè ens doni una mica d’aire econòmic. 
Des de fa molts anys l’Administració de Loteria ens va poder 
obtenir el número 87.827, que vol dir, escrit d’una altra 
manera, el 27 del 8 del 87, el dia de la fundació de la Penya.

> Amb vostè, qui més l’acompanya a la junta directiva? 
Realment som poca gent, el Dani, el Jordi, l’Eduard, jo... Som 
pocs a la directiva

> Quin és el nombre més gran de socis que n’ha tingut la Penya?
Fa entre quinze i vint anys enrere havíem arribar a ser més 
de 700 socis. Actualment, estem molt malament: menys de 
300.

> Quina és la situació actual de la Penya?
En aquests moments, la Penya es troba en una situació 
molt crítica perquè depenem exclusivament dels socis i de la 
loteria.
Aquí, al local, abans venien a veure el partit més de 40 
persones. Ara n’hi venen 10. Abans podíem pagar amb això el 
Canal+ tranquil·lament; ara, no, per exemple. A més, hem de 
pagar el lloguer, declarar l’IVA del lloguer, les assegurances 
de la responsabilitat civil i de robatoris, etc. És un moment 
on no hi ha suficient canals d’entrada com per poder sostenir 
l’entitat. Estem tirant d’un romanent que tenim però el pou 
s’està assecant. Per sort, encara ens queda la loteria.

> En aquesta situació, com fan els desplaçaments als partits?
Aquí posem autocar per anar a veure tots els partits. El que 
passa és que cada persona paga el bitllet. No és gratuït per 
al soci. Noliejar un autocar costa uns 350 euros. En aquests 

L’actual President de la Penya Barcelonista de PsiP, veï de Palau des de l’any 1980, treballador jubilat de l’antiga Enher, 
membre de la Coral més de 25 anys, i apassionat del futbol i del Barça, ens explica com ha canviat la situació de la 
Penya al llarg d’aquests 35 anys des de la seva fundació.

VICENÇ AIXÀS,  
PRESIDENT DE LA PENYA BARCELONISTA: ‘el 
jugador s’ha convertit en una figura econòmica’
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Un any més, ja tenim la loteria de Nadal amb el nostre número estrella 87827. 
Es la data de la nostra fundació [27 d'agost del 1987]. 
Aquest any, Pedri és el jugador encarregat de donar-nos la sort, el preu de cada 
papereta és de 2,5 €. 
TAMBÉ TENIM DÈCIMS A 23€.
No us quedeu sense comprar aquest número té premi segur !!!
Si hi ha algú interessat en adquirir un talonari, o bé per a la seva entitat, negoci 
o particular, tenim talonaris de 25 i de 50 paperetes. 
Si voleu col·laborar amb la venda de loteria us ho agrairem molt.
ON SÓN ELS PUNTS DE VENDA? 
La podeu adquirir a moltes botigues del poble o si, ho preferiu, al local de la 
Penya Barcelonista els dimarts i dijous de 17:00 a 18:30 hores o dies de partit.

P E N Y A  B A R C E L O N I S T A  PALAU-SOLITÀ I  PLEGAMANS

moments ja portem entre 5 i 6 anys que ens ajuntem amb 
Caldes i amb Santa perpètua. Hi ha hagut una davallada molt 
gran al futbol. La gent, en passa... L’any passat i l’anterior, hi 
han hagut partits que no hem posat autocar. Per perdre 100 
euros en un viatge, no el posem. Enguany, sembla que s’ha 
animat una mica la cosa i de moment no hem fallat. Cadascú 
paga 10 euros per viatge.

> Quina és la causa d’aquest descens o davallada de socis?
Avui dia, no hi ha soci per part del jovent. Això és un dels 
problemes, la falta d’integració del jovent, encara que no 
s’entén massa ja que en altres pobles si que n’hi ha, de joves. 
Per exemple, hi ha gent que deixa el carnet. L’entrada as un 
«gol primera» del Barça són 80 euros. Ara, en aquests últims 
partits, l’han abaixat a 50-60 euros.
Miri, el carnet del penyista, dona accés a totes les seccions del 
Barça gratuïtament, excepte al bàsquet. Sent penyista pots 
anar a veure, per exemple, al femení, o al futbol sala. Això 
sí, excepte si juga el primer o segon equip, que et fan pagar 
la meitat de l’entrada. Doncs resulta ser que tampoc no ha 
tingut sortida aquest carnet, i l’hem anunciat arreu. Avui dia, 
quan vas al Camp Nou, mires i estàs rodejat de turistes... Ja no 
hi ha el caliu d’anys enrere.

> El Barça, tampoc no acompanya a fomentar la Penya, oi?
El Barça, com a entitat, no ens ha ajudat mai en res. A l’època 
d’en Núñez, van ser anys gloriosos per a les penyes, ja que 
el club les valorava. Però actualment, aquest no és el cas. 
És més, enguany no hem fet ni carnet del penyista físic. 
Senzillament, vas al camp i, abans d’entrar, miren si hi ets a 
una llista. Resulta ser que en Laporta està barallat amb les 
confederacions de penyes. Ell ho vol aclaparar tot. Portem un 
any amb disputes perquè ell vol ser l’amo de tot i, això no pot 
ser.

> I a nivell del planter, dels jugadors?
Penso que als jugadors se’ls hauria d’obligar una mica a tenir 
més atenció amb els socis i els que van a veure els partits. El 
jugador s’ha convertit en una figura econòmica

> I el joc de l’equip, tampoc no hi acompanya gaire...
És veritat, tampoc no n’acompanya. Abans teníem el millor 
equip del món perquè teníem el millor jugador del món. I això 
ha permès tapar moltes misèries. Pensi que el mateix Laporta, 
quan va marxar del Club la vegada anterior, va deixar 450 
milions de dèficit. I això es va silenciar... Pensi que els últims 

anys, el club ha fitxat jugadors de segona «galeria». A més, el 
sistema de joc també l’hauríem de canviar una mica: això del 
80% de possessió però no arribar a porteria... Personalment 
crec que al Xavi li ve una mica gran l’equip.

> Suposo que, com a la major part de les entitats, la Covid els 
ha fet molt de mal, oi?

El tema de la Covid va ser desastrós. Vam seguir pagant 
lloguer, vam seguir pagant Canal+, les assegurances... vam 
seguir pagant-ho tot. D’ajuts, cap ni un!

> Quin és el futur més immediat per a la Penya?
El futur immediat passa per fer una reunió a finals d’any per 
fer comptes i analitzar el temps que hi podem aguantar. La 
Penya com a ens, sí la podrem aguantar. El que potser no 
podrem aguantar serà el local, l’IVA, les assegurances, etc. 
Ja n’hi han de penyes sense local. Trobar algú que et deixi un 
local també és complicat. Tot és economia.

> Què caldria fer actualment per augmentar el nombre de 
socis?

Complicat perquè ja li he posat d’exemple el carnet del 
penyista. Realment, no ho sé...

> El jovent també té passió pel futbol i pel Barça. Per què creieu 
que no s’anima?

El soci generacional ha canviat. Avui dia, tu pots ser soci 
del Barça per 195 euros, però no tens dret a res. No n’hi ha 
d’abonaments. L’hauries de comprar a través d’un particular. 
Per exemple, a «primera graderia», 600 euros: 400 del seient 
i 200 del carnet. Si vols comprar un carnet del Club, i no ets 
de la mateixa família, et fan pagar 6 anualitats a fons perdut. 
Ara ho volen canviar a 3 anualitats.

> Faci una crida per a que els vilatanes i vilatanes s’animin i es 
facin socis de la Penya Barcelonista...

Hem passat per l’hoquei i pel futbol sala. Inclús hem ofert 
gratuïtament el carnet en diferents partits i la gent no 
ha respòs. A Palau veig que hi ha una mica de desànim. 
Participem i ens fem veure a la Xocolatada solidària, a la fira 
de Santa Llúcia, al Mercat Medieval, etc... I la gent no s’apunta. 
Ens veuen, sí, però no en tenim cap resultat positiu. Veurem, 
recuperar-nos, costarà...
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El passat dia 20 de setembre es va reunir la Comissió Executiva 
de l’Associació Àmbit B30 per fer seguiment dels projectes en 
marxa de l’entitat. Durant la trobada celebrada a la Cambra de 
Comerç de Sabadell, es va fer un balanç de la feina que s’està 
executant. Entre aquestes iniciatives, va destacar el Mapa 

Formatiu de la B30 i l’actualització de la priorització d’actuacions 
en infraestructures i serveis de mobilitat del territori.

Josep Monràs, president de l’Associació, va  destacar que «els 
projectes en marxa pretenen obtenir una visió compartida i 
global de les necessitats del territori», amb l’objectiu «de definir 
i planificar les polítiques publiques de forma objectiva i rigorosa».

Per la seva banda, Ramon Alberich, president de la Cambra 
de Comerç de Sabadell i vicepresident de l’entitat, va posar 
en valor l’espai que representa la B30 «com a aglutinador de 
voluntats de les entitats presents a l’àrea» i en especial «per la 
mirada posada en el creixement econòmic i el desenvolupament 
empresarial i industrial».

Mobilitat sostenible i infraestructures
Des de la constitució de l’Associació Àmbit B30, la millora de 
les infraestructures viàries i de transport públic ha esdevingut 
una prioritat amb l’objectiu d’avançar en la competitivitat del 
territori, incrementar l’activitat econòmica, generar noves 
oportunitats i fomentar la mobilitat sostenible. Aquesta realitat 
s’ha materialitzat en el document de «Priorització d’actuacions 
en infraestructures i serveis de mobilitat del corredor de l’àmbit B30».

Les novetats lligades a les infraestructures dels darrers anys, 
la posada en marxa d’inversions pendents i la nova realitat 
postpandèmia generen la necessitat de revisar durant aquest 
trimestre aquesta priorització, amb el treball conjunt de totes 
les entitats adherides a l’Associació.

Mapa i necessitats de formació de la B30
Durant la reunió, també es va informar dels treballs iniciats per 
disposar d’un Mapa de formació de la B30, enfocat en l’FP, amb 
l’objectiu de conèixer les necessitats del sector empresarial del 
territori pel que fa als perfils més demandats i les mancances 
amb què es troben a l’hora de donar-hi resposta. El Mapa pretén 
ser un element aglutinador que permeti articular millor l’oferta 
formativa de la regió, i servir d’eina útil per les administracions 
competents per tirar endavant estratègies més ajustades a les 
necessitats reals de les empreses i de les persones del territori.

Els dos projectes presentats compten amb el suport econòmic 
i tècnic de la Diputació de Barcelona, a través de les Àrees de 
Desenvolupament Econòmic i d’Educació, respectivament.

Reunió de l’Executiva de l’Associació Àmbit B30 a la 
Cambra de Comerç de Sabadell on es va informar de 
l’inici de l’estudi de necessitats de formació professional 
al territori de la B30.

PRIORITATS 
EN MOBILITAT 
SOSTENIBLE I 
INFRAESTRUCTURES A 
L’ÀMBIT B30
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CELLER BALLBÈ
Vins, licors, fruites i verdures

Av. Catalunya, 214-216 - 08184 Palau-solità i Plegamans
T. 938 648 408

cellerballbe@hotmail.com - cellerballbe.com

PIMEC Vallès Occidental  va signar, el passat 11 d’octubre, un 
acord de col·laboració amb l’empresa Barcelona Moda Center 
—BMC—, una empresa que ofereix espai de treball flexible a més 
de 50 organitzacions. L’objectiu és crear sinèrgies, oferir nous 
espais de treball a les pimes i ampliar el nombre d’espais on la 
patronal organitza actes i jornades d’interès per a les empreses 
de la comarca. 

Durant l’acte de signatura del conveni, el president de PIMEC 
Vallès Occidental, Xavier Pujol, va posar de manifest la 
importància d’aquest conveni, que facilitarà que la patronal 
pugui realitzar activitats a Sant Quirze del Vallès, indret on es 
troben les oficines de BMC. 

També va destacar que aquesta és una oportunitat per la 
patronal, ja que «en els darrers anys hi ha hagut un creixement 
significatiu intern i a nivell de socis, que obliga a buscar solucions 
per ampliar i diversificar els espais on s’organitzen les activitats». 

D’altra banda, es va referir a l’interès que té PIMEC Vallès 
Occidental en adoptar nous formats de trobades amb 
empresaris, per exemple organitzant trobades de networking. 
La signatura d’aquest conveni facilita l’evolució cap a aquest 
tipus de formats. 

Per la seva part, la directora general e BMC, Marta Bombardó, va 
explicar que «Barcelona Moda Center creu en les noves formes 
de treball més flexibles i col·laboratives, on el talent i les sinergies 
entre empreses s’amplifiquen i els costos es redueixen». 
Bombardó va destacar que el centre potencia les relacions 
entre les persones amb l’objectiu de fer més «humana» la feina. 

A l’acte de signatura hi van assistir, per part de Barcelona Moda 
Center, la seva directora general, Marta Bombardó; i per part de 
PIMEC Vallès Occidental el president, Xavier Pujol, i el delegat de 
la patronal al territori, Miquel Martínez.

El conveni té com a objectiu crear sinèrgies, facilitar nous 
espais de treball a les pimes i ampliar el nombre d’espais 
disponibles per organitzar activitats de la patronal.

PIMEC VALLÈS 
OCCIDENTAL SIGNA 
UN CONVENI DE 
COL·LABORACIÓ AMB 
EL BMC

alzinapalau.catalzinapalau.cat
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El passat dia 15, l’Ajuntament va posar el marxa un nou 
procés participatiu per tal d’escollir el nom que tindrà la nova 
Biblioteca Municipal. Si primerament es va triar la temàtica, que 
l’opció guanyadora va ser «Energies renovables, natural i món 
rural», ara li toca el torn a escollir el nom. Segons ha indicat 
l’Ajuntament, en la roda de premsa que va convocar el dia 15 de 
setembre, en el procés de decisió han jugat un paper decisiu els 
nens i les nenes dels centres educatius del municipi, que han 
proposat un total de 8 noms, dels quals la ciutadania n’haurà 
d’escollir un.

La regidora de Cultura, Eva Soler, va explicar que «en aquest 
edifici hi passaran moltes coses, però és evident que el món 
educatiu i cultural serà un eix vertebrador, d’unió». Soler va afegir 
que «hem aconseguit que les escoles s’impliquin» i que, a més, 
«aquesta Biblioteca tindrà el nom que la ciutadania esculli».

Per la seva banda, l’alcalde, Oriol Lozano, va compartir que 
«aquest procés participatiu és molt important ja que posarà 
nom a la nova Biblioteca, i el portarà per tota la vida». Lozano 
creu que «segurament aquest serà un dels espais més visitats 
del poble, i tothom s’hi ha de sentir còmode. I precisament d’aquí 
ve la importància que tothom hi participi».

Ignasi Fargas, regidor de Participació, va explicar que els 8 noms 
presentats pels centres educatius han estat bones propostes i 
no n’hagut de retirar cap dels noms.

El procés participatiu
Des del 16 i fins al dia 30 de setembre, es va poder 
votar telemàticament des del portal de la DiBa, 
participa.palauplegamans.cat. Paral·lelament, també es va 
poder votar presencialment en diferents punts del municipi. 
Això sí, encara que la votació es fes de manera presencial, al 
punt de votació hi va haver un assessor que aanava ajudant 
la ciutadania a realitzar el vot de manera telemàtica, sense 
paperetes de votació.

Els punts de votació presencial van ser: l’OAC, la Masia de Can 
Cortès, la Torre Folch, el Pavelló d’Esports Maria Víctor —aquí 
també hi haurà un punt fix permanent—, el Mercat setmanal del 
dia 17, i la Fira de Comerciants del dia 24. 

Les propostes a votació
Els centres educatius que han col·laborat en les propostes 
han elaborat un vídeo, que es pot veure al canal de Youtube 
de l’Ajuntament, sota el títol «Escollim el nom de la nova 
biblioteca».

Les 8 propostes a votació són:

1. L’Aglà: proposta feta pels alumnes de l’Escola Palau i de 
l’Institut Marinada.

2. Massagran: proposta feta pels alumnes de l’Escola Can 
Cladellas, l’Escola Folch i Torres i l’Institut Ramon Casas.

3. Ecollibres: proposta feta pels alumnes de l’Escola 
Marinada.

4. Energia del Llibre: proposta feta pels alumnes de l’Institut 
Can Periquet.

5. Bosc dels Llibres: proposta feta pels alumnes de l’Institut 
Marinada.

6. L’Alzina: proposta feta pels alumnes de l’Institut Ramon 
Casas.

7. Bibliopalau: proposta feta també pels alumnes de l’Institut 
Ramon Casas.

8. Palauteca: proposta feta pels alumnes de l’Escola Palau.

Els centres educatius de la vila han presentat 8 
propostes de noms, tots amb relació al municipi que ara, 
a través d’un procés participatiu, la ciutadania n’ha hagut 
d’escollir una, de les propostes.

QUIN NOM TINDRÀ 
LA NOVA BIBLIOTECA 
MUNICIPAL?

alzinapalau.catalzinapalau.cat
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ESMORZARS I SOPARS
SERVEI DE TERRASSA TOT EL DIA
CUINA CASOLANA

Gaudeix de la nostra BRASA
i de les nostres
TAPES CASOLANES

MENÚ DIARI I
MENÚ CAP DE SETMANA

Camí Reial, 185 
Palau-solità i Plegamans
T. 93 830 09 32 
677 877 895

OBERT
de dimarts a diumenge de 8:30 a 23 h.
Dilluns tancat excepte festius

TASTA
LA NOSTRA
TAULA

D’EMBOTITS

El passat 9 d’octubre es va celebrar l’acte oficial de col·locació 
de la primera pedra de la nova biblioteca i arxiu municipal què 
s’està aixecant just al costat de la plaça de l’Alzina.

L’acte va comptar amb la presència de l’alcalde, Oriol Lozano; 
la primera tinenta d’alcaldia i regidora de Cultura, Eva Soler; 
el cinquè tinent d’alcaldia de l’àrea de territori Jordi Pujol; 
el regidor de Participació i d’Educació, Ignasi Fargas; i Marta 
Morera, directora de l’Institut Català d’Energia —ICAEN—.

Prèviament a la col·locació de la primera pedra, els arquitectes 
van parlar de les principals característiques del projecte i en 
torn de les lones exposades en la tanca de l’obra.

Seguidament, es va introduir dins del forat destinat a la primera 
pedra, una càpsula del temps amb alguns diaris del dia, 
monedes de curs legal, l’acta de col·locació de la primera pedra 
i dels processos participatius i un objecte simbòlic representant 
una fulla d’Alzina.

La regidora Soler va explicar que «l’aspecte de l’edifici, força 
original, la re urbanització de l’entorn i la funció que tindrà com 
a generador de cultura i de cohesió social, seran determinants 
perquè aquest equipament es converteixi en un nou indret 
emblemàtic de PsiP».

Per la seva banda, l’alcalde Lozano va agrair la presència dels 
regidors que han participat en el projecte des de la seva gestació 
al 2015. 

Marta Morera va valorar que «s’hagi implicat socialment a la 
ciutadania en un projecte d’aquestes característiques, i sobre tot 
als nens i nenes que seran usuaris d’aquest equipament».

Biblioteca Municipal «L’Alzina»
Durant l’acte, també es va donar a conèixer el nom de la nova 
biblioteca: «L’Alzina». Aquest ha estat el nom guanyador, 
amb el 39% dels vots, escollit en un procés participatiu entre 
la ciutadania, partint de les 8 propostes que van fer els i les 
alumnes dels centres educatius de la vila. A part de l’Alzina, 
els noms proposats eren: Massagran, Ecollibres, L’Energia del 
Llibre, Bosc dels Llibres. L’Aglà, BiblioPalau i Palauteca.

El regidor de Participació, Ignasi Fargas, present a l’acte, va 
agrair «a les direccions de les escoles i instituts de la nostra vila, 
així com als i les alumnes que han participat en l’elecció del nom. 
És molt important la participació de tots vosaltres en la presa de 
decisions que afecten el poble».

Amb aquest acte simbòlic, la construcció de l’edifici, que inclourà l’arxiu municipal i 
un auditori, transforma el projecte en realitat. alzinapalau.catalzinapalau.cat
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COL·LOCACIÓ DE LA PRIMERA 
PEDRA DE LA NOVA 

BIBLIOTECA MUNICIPAL
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VetPalau
Clínica Veterinària

Perruqueria
canina i felina

Carrer del Camí Reial, 113
Palau-solità i Plegamans

93 518 89 12
640 795 130

El barri de Can Parera estarà connectat amb el centre de la 
vila gràcies a una passarel·la que es construirà en paral·lel a 
l’actual pont de la C-155 sobre la riera de Caldes per a millorar 
la mobilitat de vianants i ciclistes entre els dos nuclis.

El Departament de la Vicepresidència i de Polítiques Digitals 
i Territori —abans de la ruptura amb Junts— i, en col·laboració 
amb l’Ajuntament de PsiP, té en licitació les obres d’una nova 
passarel·la per a vianants i ciclistes a Palau-solità i Plegamans, 
que afavorirà tant la mobilitat activa i la seguretat viària com 
l’ús d’energies renovables. 

Els treballs, que es liciten per un import d’1 milió d’euros i 
compten amb finançament dels fons REACT-UE, començaran 
l’hivern vinent.

El Fons REACT-EU forma part d’un paquet d’ajudes europeu 
més ampli aprovat per la Comissió Europea al juliol de 2020, 
denominat Next Generation EU.

S’ubicarà a uns 40 metres de distància, aigües avall, de l’actual 
pont i tindrà una longitud de 82,50 metres, distribuïts en dos 
trams de 45 i 37,5 metres cada un, i una amplada de 3,40 
metres —els quals restarà un pas lliure de 3 metres—. 

Tota l’actuació, comptant la passarel·la i les connexions de les 
rampes per accedir-hi, abastarà una longitud de 152,5 metres.

L’estructura es construirà en paral·lel a l’actual pont de la C-155 
sobre la riera de Caldes per a millorar la mobilitat de vianants i 
ciclistes entre nucli de Can Parera i el centre urbà.

Els treballs, que tindran un termini d’execució de 8 mesos, 
inclouran, a més de la construcció de la nova estructura i les 
rampes d’accés, la instal·lació de plaques fotovoltaiques. En 
concret, es col·locaran cinc panells que permetran alimentar 
d’energia, provinent d’una font renovable, l’enllumenat de la 
passarel·la.

La passarel·la sobre la Riera de Caldes, que incorporarà plaques solars, i 
impulsada per l’Ajuntament i el Departament de Territori de la Generalitat, 
afavorirà la mobilitat activa i la seguretat viària, a més de l’ús d’energies 
renovables. Actualment està en procés de licitació i compta amb una 
inversió d’1 milió d’euros procedents dels fons REACT-UE.

alzinapalau.catalzinapalau.cat
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PASSAREL·LA PER A VIANANTS 
I CICLISTES ENTRE LA RONDA 
VERDA I CAN PARERA
> Fotos: GenCat
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VINE A DISFRUTAR
   DEL PÀDEL !!
CLASSES INFANTILS, CLASSES D’ADULTS, AMERICANES,TORNEJOS...

SERVEI DE RESTAURANT

FES LA TEVA RESERVA
600264674

WWW.PALAUCLUB.CAT

PADEL_PISCINESCLUBESPORTIU

L’Ajuntament va commemorar el Dia Internacional de la Gent 
Gran, fixat el dia 1 d’octubre per l’Assemblea General de les 
Nacions Unides el 1990, amb set dies plens de propostes per 
aquest segment de la població, i que van tenir lloc del dilluns 3 
al diumenge 9 d’octubre.

El plat fort de la Setmana de la Gent Gran va ser el dissabte 8 
d’octubre, amb la Festa de la Gent Gran, que va incloure un dinar 
i un espectacle al Pavelló Municipal d’Esports Maria Víctor, des 
de les 12 fins a les 17 hores.

La resta de la programació va incloure la inauguració de la 
Setmana de la Gent Gran, la caminada pel municipi, l’actuació 
de La Nova Gresca, el ball de sardanes a càrrec de la Cobla 

Mediterrània, vespre de cinema amb «El exótico hotel Marigold», 
i la desfilada de vestits de paper.
Una altra de les propostes més destacades es la visita a domicili 
i l’entrega d’un obsequi, que es duu a terme a càrrec de l’alcalde 
i de la regidora de Gent Gran, a totes les persones residents que 
celebren els cent anys al llarg de l’any.
La regidora de Gent Gran, Patricia Freire, va afirmar que «la 
Setmana de la Gent Gran pretén ser un punt de retrobada i de 
posar en valor les persones grans del municipi, mentre passen 
una bona estona junts i juntes. ».

Entre el dilluns 3 i el diumenge 9 d’octubre va tenir lloc 
la primera edició de la Setmana de la Gent Gran a Palau-
solità i Plegamans.

ÈXIT DE PARTICIPACIÓ 
EN LA CELEBRACIÓ DE 
LA SETMANA DE LA 
GENT GRAN

alzinapalau.catalzinapalau.cat
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Trobada de Pessebristes a Terrassa
La trobada anual que fem els pessebristes de Catalunya i 
Balears, aquest any ha estat a la nostra mateixa comarca, a 
Terrassa. Més de 200 pessebristes de 36 entitats vinguts 
d’arreu del Països Catalans ens vam reunir a aquest municipi 
que te una llarga tradició pessebrista.

La festa va seguir el format tradicional destacant les visites 
culturals complementaries que van organitzar al museu de la 
Ciència i la Tècnica d’aquesta ciutat i també les visites a l’ampli 
patrimoni arquitectònic modernista que tenen.

Es va acabar en un dinar de germanor en el que es va fer la 
presentació de la trobada del proper any 2023, que es farà a 
Menorca, en concret a la seva capital, Maó.

Curset de l’Escola de Pessebrisme 2022
El curset de l’Escola marxa a bon ritme, tant en el grup de nens 
com en el d’adults.

El primer objectiu del curset es demostrar als participants 
que ens ho podem passar molt bé, tot aprenent i practicant 
directament les tècniques que apliquem en la construcció del 
diorama que cadascú fa i podrà exposar la 40a mostra que 
inaugurarem al desembre.

En el transcurs del curset apliquem conceptes de perspectiva, 
càlculs de dimensions i d’espais, diferents estils de gravat, de 
com fer les cases i els paisatges, i també aplicarem tècniques 
de pintura, vegetació, il·luminació, etc. Però ho fem de manera 
que ens ho passem bé, experimentant-les i gaudim veient el 
resultat artístic que n’obtenim desenvolupant la creativitat, la 
paciència, la constància i tot un seguit de valors que queden 
reflectits en l’obra que construïm , i a més a més, ho fem en 
grup i així podem compatir les experiències entre tots els 
participants. 

40a Exposició de Pessebres a Can Malla
Com cada any, a aquestes dates, ha començat ja l’etapa en 
que els pessebristes de Palau tenim més feina en preparar 

els diorames per l’exposició que inaugurarem el proper 11 
de desembre,  també per anar  posant a punt les activitats 
habituals de l’entitat durant aquesta època de l’any: el curset de 
l’Escola de Pessebrisme, la preparació de diorames per a altres 
entitats de Palau com de fora, una nova publicació d’El Grèvol, 
el pessebre monumental per commemorar aquests 40 anys de 
pessebrisme a Palau.

També hem començat ja les tasques d’organització, del Patge 
reial i el Tió a Can Malla i de la botifarrada i el brou de la vigília 
de Reis, que organitzem, cada any, a Can Cortès.

Tot ho fem amb la il·lusió renovada per oferir, no només una 
exposició que agradi molt, cada any més i que sigui visitada 
per moltíssima gent, sinó també, tot aquest seguit d’activitats 
socials que cada any oferim als nostres convilatans. 

Sobretot, no us la perdeu. Ah!!, i ajudeu-nos a fer-ne difusió.

Trobada de Pessebristes a Terrassa, Curset de l’Escola de 
Pessebrisme i la 40a Exposició de Pessebres a Can Malla.

Activitats de l’Associació 
Pessebrista: 
CONTINUEM 
AMB FORÇA AMB 
L’ACTIVITAT...

alzinapalau.catalzinapalau.cat
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    Ass. Pessebrista PsiP  

Curset 2022 de L’Escola de Pessebrisme
Divendres a la tarda fins al 26 de novembre
HORA: 17:30 a 20:00 h a Can Malla.

Participació a la Fira de Nadal de Caldes
amb l’exposició de 5 diorames
Del 3 a l’11 de desembre.

Exposició del Pessebre monumental
de nova Creació a la plaça de ca l’Estruch
durant tot el període nadalenc 2022-23.

40a exposició de diorames i fragments a Can Malla
De l’1 de desembre fins al 8 de gener de 2023

Per informar-vos d’aquestes activitats ho podeu fer contactant 
per correu electrònic «pessebrepalau@gmail.com», 
Per saber totes les activitats que fem habitualment, també 
podeu entrar a la nostra pàgina web: www.pessebrepalau.cat.

Properes activitats
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Pep Camps Barnet
Coach i Pedagog
www.pepcampsbarnet.com

coaching

Definició d’assertivitat
Definirem la conducta assertiva 
com l’habilitat de comunicació que 
consisteix en expressar de forma 
apropiada i respectuosa, cap a un 
mateix i cap als altres, allò que sentim, 
creiem i opinem, fent-ho a la persona 
adequada i en el lloc i el moment més 
apropiats.

Assertivitat versus passivitat i agressivitat
Quan no som capaços de ser assertius, podem actuar de les 
maneres següents:

• Amb conducta passiva: és aquella en què respectem els 
interessos dels altres, però no els propis, per considerar-los 
de menor importància. Acabem per no defensar ni expressar 
allò que pensem o sentim.

• Amb conducta agressiva: és aquella en què ens respectem 
a nosaltres mateixos, però no als altres, amb la qual cosa 
imposem les nostres idees i els nostres interessos sense 
tenir en compte els de l’altra part, perdent les formes i 
faltant al respecte.

Remarcar que tant la conducta passiva, com l’assertiva i 
l’agressiva es poden manifestar a través de les expressions 
verbals, vocals i gestuals.

Característiques de la conducta assertiva
Algunes de les característiques del comportament assertiu són:

1. Cal aprendre a ser assertiu des de la dimensió emocional 
[expressant els sentiments] i des de la racional [expressant 
opinions i punts de vista].

2. Cal aprendre a ser assertiu en tots els àmbits i facetes en 
què les persones ens comuniquem.

3. Per ser assertiu cal estar ben informat sobre allò que es 
defensarà.

4. Per ser assertiu cal, a banda d’estar ben informat, una 
habilitat de conducta basada en la seguretat personal i 
l’autoestima. Aquest és el factor psicològic, el que ens fa 
atrevir-nos a parlar lliurement.

5. L’assertivitat suposa una avaluació conscient de les 

situacions. No necessàriament callar vol dir comportar-se 
de forma passiva.

6. No cal ser assertiu en el mateix moment en què es produeix 
un conflicte. Hi ha persones que necessiten refredar-se i 
actuar una estona després.

Avantatges i beneficis de la conducta assertiva
Actuar des de la conducta assertiva aporta els beneficis i 
avantatges següents:

A. La conducta assertiva no assegura que aconseguim tot allò 
que volem, però sí que augmenta les possibilitats d’obtenir-
ho.

B. La persona que és capaç d’expressar allò que pensa i allò que 
sent davant les dificultats i situacions delicades, se sent més 
satisfeta de si mateixa i augmenta el seu nivell d’autoestima.

C. La persona que és assertiva està en més disposició de treure 
el màxim partit de si mateix i dels seus col·laboradors o gent 
amb qui conviu i comparteix.

D. La persona assertiva reduirà el nivell d’estrès, ja que es 
fa més factible amb el temps anticipar-se a situacions de 
conflicte, tractant-les de manera competent i controlada.

El guió assertiu
Hi ha uns passos generals o fases per construir una comunicació 
assertiva:

1. Mostrar empatia i estar en escolta activa amb allò que 
l’interlocutor diu, mostrant que se li ofereix o se li ha ofert 
atenció. Després d’escoltar i en el moment de respondre, la 
nostra frase podria començar per: «Entenc que…».

2. Argumentar les pròpies opinions i punts de vista respecte del 
problema que cal solucionar. D’alguna manera, demanem 
que l’altre connecti amb les nostres necessitats. En aquest 
moment, la nostra frase podria continuar de l’anterior, per 
exemple, amb «de totes maneres…».

3. Proposar una solució al problema tractat. Podríem continuar 
dient «per tant, proposo…».

4. Buscar el consens i acord respecte a la meva proposta. 
Podríem tancar dient «Com ho veus? Estàs d’acord? Tens 
alguna altra idea?»

Bé, espero que l’escrit d’avui us hagi donat alguna pista per 
poder millorar la vostra interacció amb els altres.

L’ASSERTIVITAT:  
UNA HABILITAT PER MILLORAR LA COMUNICACIÓ
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9,16,23 i 30 de novembre

I si expliquem contes? Tastet de 
contes i narració
Torre Folch

27 d’octubre

Portes Obertes a l’Escorxador

Espai Jove l’Escorxador

27 d’octubre

Formació per a Entitats

On line

26 d’octubre

L’hora del conte: Castanyada

Auditori de Can Cortès

23 d’octubre

L’Escotilló Mostra de Teatre Amateur 

Teatre de la Vila

22 d’octubre

Festa de la Castanyada

Escola Can Cladellas

22 d’octubre

Recreació Històrica:  
El llibre dels feits
Castell de Plegamans

21 d’octubre

Koko-Jean & The Tonics feat.  
Dani Nel·lo
Teatre de la Vila

Del 21 d’octubre al 16 de desembre

Taller de creació d’un projecte 
fotogràfic
Espai jove l’Escorxador

Del 20 d’octubre al 10 de novembre

Rodó, rodó. Tastet de joieria i 
ceràmica
Torre Folch

Lliga Fotogràfica        
               ARTS & FOTO

Us agrada la fotografia com a eina d’expressió artística? 
A Arts&Foto ens trobareu al primer pis de la Sala 
Polivalent, en Camí Reial 142, a Palau-solità i Plegamans. 
Cada dimarts de 20 a 22h ens hi reunim per fer tallers, 
xerrades, sortides i una lliga fotogràfica. Si voleu més 
informació sobre el que fem, passeu un dia pel Taller de 
les Arts, a la nostra reunió setmanal ,  o envieu-nos 
un correu electrònic a artsifoto@gmail .com  o 
a tallerdelesarts@gmail.com. 
Us informarem sense cap compromís.

Aquest mes el tema de les fotografies ha estat 
«TEMA PONTS», amb el que s’han presentat 

fotografies de ponts originals i alguns de llocs fàcil 
de reconèixer, aquí teniu les tres primeres. 

Si voleu la resta de fotografies, haureu d’entrar al 
nostre blog que us posem al final.

Col·laborador:

Per veure totes les fotografies
fototallerdelesarts.blogspot.com

√ 1r Classificat | Besalú | Joan Suñé

√ 2n Classificat | Pont a Dole | Pedro Mohedano

√ 2n Classificat | Lo Pont | Joan M. Guimerà

AGENDA CULTURAL
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Ambulàncies 
[TSC]
Ajuntament
Jutjat de Pau
Mossos d’esquadra 
[Santa Perpètua]
Mossos Trànsit 
Protecció civil / Policia
Aigües Cassa
Autobusos Sagalès
Biblioteca municipal
Bombers Generalitat
CAP Palau
[Consulta mèdica]
CAP Santa Perpetua
[urgències mèdiques]
Camp de futbol 
Cementiri municipal
Cementiri Parroquia
Creu Roja [Caldes]
Deixalleria Municipal

Escoles
Escola bressol El Sol
Escola bressol Patufet
Escola Marinada
Escola Mpal. Adults
Escola Mpal. Música
Escola Can Cladellas
Escola Palau 
Escola Folch i Torres
Inst. Can Periquet
Inst. Marinada
Inst. R. Casas i Carbó

Farmàcies
J. Beatobe [centre]
A. Fallone [Can Cortès]
L. Lacorzana [Sagrera]
N. Muntada [Pavelló]
D. Lagarda [Av. Catalunya]

Taxi Caparròs
Radio Taxi
[Palau-Mollet]

061
93 864 80 56
93 864 56 63

93 581 77 00
088 
93 864 96 96
93 715 57 00
93 593 13 00
93 864 41 77
085
93 864 98 98
93 728 44 44

93 560 06 11
93 864 90 07
93 864 80 56
93 864 82 00
93 865 35 35
93 864 37 89

93 864 96 74
93 864 58 53
93 864 88 53
93 864 04 90
93 864 98 32
93 864 47 10
93 864 51 59
93 864 88 85
93 864 35 29
93 864 98 92
93 864 95 95

94 864 80 47
93 864 00 46
93 864 98 30 
93 864 96 80
93 864 48 96 
617 378 035
93 864 90 35 
93 593 74 01
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T'AGRADARIA ESCRIURE I COL·LABORAR AMB LA REVISTA??

607 753 459 • info@alzinapalau.cat

Si tens coneixements relacionats amb el poble o amb alguna activitat 
que pugui ser interessant per als lectors de L'ALZINA, 

posa't en contacte a través del telèfon o e-mail:

CLASES de refuerzo durante el 
verano y curso escolar para alumnos 
de Ed. Infantil y Primaria. Mucha 
experiencia. ISABEL. 676 024 525

NECESITO trabajar en tareas de 
limpieza o cuidado de personas 
mayores. AMPARO. 631 064 354

SE OFRECE señora para el cuidado 
de personas mayores. Con 
experiencia. Externa o interna. 
MARIANA. 688 406 909

BUSCO FEINA de chofer particular, 
permiso B. MANUEL. 662 201 928

SEÑORA para cuidar personas 
mayores como externa, con 
experiencia. ÁNGELES. 633 197 902

SE OFRECE chico para trabajos de 
granja y asistencia de chófer los 
fines de semana. VÍCTOR MANUEL. 
671 303 838

SE OFRECE Limpieza minuciosa de 
todo tipo de vehículos. Limpieza 
interior, exterior, tapizados, pulido 
de faros/carrocería a domicilio y sin 
agua! GISELA. 675 962 497

SE OFRECE señora para cuidado de 
personas por la noche, de lunes a 
viernes. Con experiencia.
ZORAIMA CABALLERO. 660 910 160.

COMPRO discos de vinilo. Paso por 
domicilio. JOAN. 610 432 869

BUSCO FEINA per a tenir cura de la 
gent gran, interna o externa. També 
per a neteja o d’atenció al client. 
Experiència i disponibilitat immediata. 
NOHEMY. 633 153 032

SE OFRECE señora vecina de palau 
para el cuidado de niños o ancianos. 
SRA. MARÍA. 617 707 837

ESTUDIANT univ. filologia anglesa i 
catalana (Proficiency-C2) per a fer 
classes de repàs. Totes assignatures 
primària, ESO i Batxillerat. 
ALEIX. 638 655 597

SE OFRECE vecino de Palau para 
limpieza de casas, jardín, recados, ir 
de compras, asistencia de chofer, etc. 
MANUEL. 662 201 928

SE OFRECE chico para limpieza de 
casas, jardines, pequeños recados, 
ir al súper, etc. Precios económicos.  
LLUÍS. 610 804 752

PARQUING EN LLOGUER
Plaça d’aparcament en lloguer 
al carrer Dante, La Sagrera.   
MARTA. 687 244 232

SE NECESITA ayudante para trabajos 
de limpieza de piscina. Jardín y huerto.   
ANTONIO. 608 440 864

COMPRO Y VENDO discos de 
todas las épocas. Interesados 
ponerse en contacto con   
DAVID. 670 867 750

SE NECESITA cocinera a 
domicilio algunos días a la 
semana. Horario a convenir.   
ELENA. 938 645 071

BUSCO habitación o loft para pareja 
en la zona de Palau-solità i P.   
NATALY. 631 773 604

ES NECESSITA mecànic de 
coches per a taller de reparació.   
BIEL. 639 980 028 / 938 651 040

ME OFREZCO como asistenta 
de hogar o canguro. Con mucha 
experiencia. Responsable y puntual.   
LAURA. 653 681 250

C U R S  D E  P R O G R A M A C I Ó 
P E R  A  N E N S .  Iniciació: 
Programa un joc de Pokémon. 
De 8 a 12 anys. (7 hores, online).   
XAVI. 648 455 935

Si vols publicar un ANUNCI CLASSIFICAT GRATUÏT, 
envia un WhatsApp        al 607 753 459, 

o directament al web de L’Alzina: alzinapalau.cat/publicar-anunci/

SRA. 49 AÑOS,  limpia y responsable 
busca habitación para alquilar.   
MARTA. 646 968 501

SE OFRECE señora catalana para 
servicio doméstico responsable.   
MARTA. 646 968 501

ME OFREZCO  para trabajos de limpieza 
de casas, pisos, etc., con referencias.   
MARIELA. 691 728 484

SE OFRECE clases de guitarra 
eléctrica, acústica, bajo eléctrico 
y teoría musical intermedia.   
JOAN. 685 238 460

ME OFREZCO para limpieza 
doméstica por horas por las 
mañanas. Mucha experiencia.    
JESS. 669 101 357

A N U N C I SA N U N C I S
CLASSIFICATSCLASSIFICATS



UN COMPLEX RESIDENCIAL 
I ASSISTENCIAL AMB UN SERVEI
DE QUALITAT I AMB TOTES
LES GARANTIES ON
ET SENTIRÀS COM A CASA

Av. Catalunya, 264-266 - 08184 Palau-solità i Plegamans (Barcelona)
T. 931 479 000 - F. 931 479 002
info@residencialpalau.com - www.residencialpalau.com

N O U S  A P A R T A M E N T S  T U T E L A T S
Ideal per a persones amb dependència de grau 1
Per a una vida autònoma amb un ventall de serveis a la carta
Total llibertat de moviment per a una millor qualitat de vida
Seguretat, funcionalitat i sostenibilitat al teu abast

PALACENT Centre Assistencial
Centre sanitari mèdic que possa a
disposició dels seus usuaris els serveis de:

• Consultes Mèdiques
• Rehabilitació
• Radiodiagnosi 
• Urgències

REALITZACIÓ D’ANÀLISIS CLÍNIQUES
A MÉS...

Es treballa amb
Mútues i Particulars

Cita Prèvia i Urgències: Dimarts, Dimecres i Dijous, de 8:30 a 11h. - Tel. 93 147 90 10 - info@palacent.com

• Sang
• Orina
• Femta
• Anatomia Patològica
• PCR
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